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Skolebestyrelsesmøde   

Den  24.oktober 2024 19.00 – 21.00 

 

Fraværen
de: 
Steffen, 
Aske 
og Mette 

Ordstyrer: Aske fraværende - Kristian 
   

Referat: AO 

Dagsorden 

Pkt. 1 
kl.19.00 

Godkendelse af aftenens dagsorden / b 

Pkt. 2 
kl.19.05 

Præsentation  
af Kristian Stride 
af Skolebestyrelsens medlemmer 

Pkt. 3 
kl. 19.30 

Hvad er vi optaget af? og hvordan vil vi gerne have vores 
møder? 
Se pkt. 7 
Thomas: gennemsigtighed, sparringspartner for ledelsen, ønske at materiale 
til møder sendes ud i god tid.  
Godt at skoleledelsen tager initiativ til dagsordenen forud for møder. Hidtil er 
punkter til kommende møder også fremkommet på møder.  

Pkt. 4 
kl. 19.50 
 

Meddelelser fra skoleledelsen / o  (KS + AO) 
- opfølgning på PU workshop vedr. kapacitetsudvidelse 

Anette beretter om workshop, hvor det blev fremlagt, at vi formentlig ikke kan 
forvente at få blivende bygninger på Gødvadskolen. Det har afstedkommet 
henvendelse til beslutningstagere. I starten af november kommer Charlotte 
Ørbæk og Peter Sinding på besøg på Gødvadskolen. Det nævnes, at forældre 
planlægger at henvende sig til Skolebestyrelsen omkring deling af børn i 
skoledistrikter.  
 
Meddelelser fra medarbejdere / o  
Atlektikdag på atletikstation i uge 41. Skolen gik samlet, og det var en rigtig 
god oplevelse.  
Legepatrulje er kommet godt i gang, og det giver glade børn.  
Stillads er kommet væk.  
Gode koncerter på skolen. 
 
Meddelelser fra forældre /o 
Ingen meddelelser 



GØDVADSKOLEN        
Harsnablundvej 1-7 8600 Silkeborg 
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Pkt. 5  
kl. 20.10 

Pauser på Gødvadskolen/ o + d 
Anette fortæller, hvordan pauserne er organiseret, og hvilke tanker der ligger 
bag. 
 

Pkt. 6 
kl 20:25 

Præsentation af Skolebestyrelseskursus (Aske) 
Se mail fra Aske omkring kurset.  

Pkt. 7  
kl. 20.40 

Kort drøftelse af kommende punkter v. Aske 
- Opfølgning på vores henvendelse til Dybkærskolen vedr. samarbejde 

omkring klubben (Aske) 
Skolebestyrelsen på Dybkærskolen modtog vores henvendelse samme 
dag, som der var bestyrelsesmøde hos dem. Derfor skal vi forvente, at 
der går noget tid, inden vi får en tilbagemelding. 

- Bygningernes forfatning 
- Beskidte toiletter indskolingen 

- Handlingsplan? 
- Hvem håndterer opgaven? 

Der er foretaget en særlig rengøring siden sidste skolebestyrelsesmøde af et 
specifikt toilet. Her er forsøgt med særlig membran til lukning af fuger, så de 
ikke kan suge.  

- Morgentrafik, kørsel langs fodboldbanerne 
Det er i perioder en udfordring, at forældre kører ned ved 
personaleparkeringen og sætter børn af eller optager 
personaleparkeringspladser. Der drøftes mulighed for opstribning af 
parkeringspladser og kys og kør. 

- Kommunikation SB 
Aske har oprettet en mailtråd og heri fremsendes dagsorden. Næste møde er d. 
2.12.  

Pkt. 8 
kl.20.55 

Godkendelse af referat 
 

 
Næste møde 


